

中華大學 Chung Hua University

114 學年度第一學期外籍生招生學生報到/放棄意願書

Fall Semester 2025 - Statement of Intent to Enroll or
Withdraw of Admission for International Student

本人 _____ 參加本次外籍生招生入學考試，業經錄取，

本人 願意就讀 / 同意放棄 申請貴校 _____ 學系/

_____ 組 學士 / 碩士 / 博士 壹年級。特此聲明。

I _____ **accept / decline** your offer of admission to the

Department of _____.

學生簽章 Applicant's Signature :

※ 注意事項：聲明放棄錄取資格手續完成後，不得以任何理由撤回

※ **Note:** You are not able to change your mind after making your decision.

重要提醒 Important note :

1. 正取生應於 **114 年 8 月 3 日前**將「錄取生報到意願書」**email 至**
international@g.chu.edu.tw，否則視為放棄，由備取生依序向下遞補。
After announcement, **accepted students should submit the "Statement of Intent to Enroll or Withdraw of Admission"** by **email (international@g.chu.edu.tw) before August 3rd, 2025**. Failure to respond will be considered a withdrawal, and the position will be offered to the next eligible candidate on the waiting list.
2. 錄取生**不得以成績通知單寄達與否為要件，逾期未辦理報到者，亦不得以任何理由要求補救措施或報到。**
Accepted students shall not request for remedy if they did not submit the "Statement of Intent to Enroll or Withdraw of Admission" before the deadline.
3. 「錄取生報到意願書」可從國際處網站下載，填好後掃描並 **email 至**
international@g.chu.edu.tw.
The "**Statement of Intent to Enroll or Withdraw of Admission**" can be downloaded from the International Office's website. Please complete the form, scan it, and **email it to**
international@g.chu.edu.tw.

※Email 標題請註明「**2025 秋季班入學錄取生報到意願書-[您的名字]**」，謝謝！

※Please mention "**Fall Semester 2025 - Statement of Intent to Enroll or Withdraw of Admission – [your name]**" in the subject of your email, thank you!